



E-APP

專上課程電子預先報名平台

Electronic Advance Application System
for Post-secondary Programmes

首輪申請

Main Round Application
5.12.2024 - 20.5.2025

次輪申請

Second Round Application
23.5.2025 - 7.7.2025



中華人民共和國香港特別行政區政府
教育局
Education Bureau
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China

 www.eapp.gov.hk
 3104 2560
 eapp_post_sec@edb.gov.hk
 E-APP YouTube 頻道



申請程序

Application Procedures



1. 應屆文憑試考生可透過E-APP開啓帳戶。
Current HKDSE candidates may **create an account** via E-APP.
2. 只需填妥一份網上申請表，申請人可預先報讀JUPAS以外的副學位和學士學位課程。
Applicants may **apply** for sub-degree and undergraduate programmes that are not covered by JUPAS in a single online application.
3. 申請人有機會在文憑試成績公布前獲得院校的**有條件取錄 / 暫取錄資格**。
Applicants may receive **conditional offer(s)** from institutions before the release of HKDSE results.

4. E-APP會把申請人的文憑試成績直接轉交他們已報讀的院校，讓院校可儘快**確認取錄**。

E-APP will pass HKDSE applicants' examination results directly to the institutions that they have applied to so that the institutions can **confirm the offer** as soon as possible.



參與院校 Participating Institutions

